

第25屆全國機構與機器設計學術研討會摘要格式

(題目: 標楷體 14點, 粗體; 14 points, Times New Roman, boldface)

柯OO¹ 杜OO² 王OO³

¹碩士生, 國立中山大學機械與機電工程學系 aaaaa@mail.nsysu.edu.tw

²大專生, 國立中山大學機械與機電工程學系 bbbbbb@mail.nsysu.edu.tw

³教授, 國立中山大學機械與機電工程學系 ccccc@mail.nsysu.edu.tw

科技部計畫編號: MOST XXX-XXXX-X-XXX-XXX

(Affiliation: 12 points, Times New Roman)

摘要

(標題: 標楷體, Times New Roman 12點, 粗體)

本研討會之目的希望藉由參與之學者專家在專業經驗之交流, 進而促進有關機構與機器設計在學術研究與實務技術方面之提升, 並藉此聯絡彼此之情誼。由國立中山大學所主辦的第二十五屆全國機構與機器設計學術研討會, 將於2022年11月11日(五)於高雄市國立中山大學機械與機電工程學系舉行。為了使論文集能有一致的格式, 故以本文做為論文準備時之準則。本學術研討會接受「完整論文」或「摘要」兩種格式, 同一篇論文僅能以一種格式投稿。若以摘要方式投稿, 則必須同時有中、英文摘要, 最多一頁。摘要初稿需以PDF檔格式, 於2022年8月29日前, 上傳至研討會投稿網站<https://easychair.org/my/conference?conf=csmmt2022>。

(摘要內容 標楷體, Times New Roman, 10 點)

關鍵詞: 論文格式、機構、機器、設計

(4至6 詞, 標楷體, Times New Roman, 10點)

Guidelines on How to Format an Abstract to the CSMMT and iCMMT 2022 Conference Proceedings

(Title: 14 points, Times New Roman, Boldface)

Wu, O.O.¹, Huang, O.O.², Tsai, O.O.^{3,*}

¹ Department of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering, National Sun Yat-Sen University

² Department of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering, National Sun Yat-Sen University

³ Department of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering, National Sun Yat-Sen University

(Affiliation: 12 points, Times New Roman)

Abstract

(標題: 標楷體, Times New Roman 12點, 粗體)

The CSMMT and iCMMT 2022 will be held in Kaohsiung, Taiwan, on November 11, 2022. In order to get a uniform look for all the papers to be published in the proceedings of the 25th National Conference on Mechanism and Machine Design and International Conference on Advanced Mechanism and Machine Technology, a set of guidelines for preparing these papers are given. Full paper and abstract types of submissions are acceptable. Each submission can be either full paper type or abstract type, due on 29th August 2022. An abstract should be in Chinese and English both. The length of the abstract should be one page. The URL link of the official submission website of this conference is <https://easychair.org/my/conference?conf=csmmt2022>. Please upload a PDF file.

(Abstract content: 10 points, Times New Roman)

Keywords: Introduction, Mechanism, Machine, Design

(3-5 words, 10 points, Times New Roman)